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«Μεγαλύτερη 
ανταμοιβή μου 
η συγκίνηση 
του κοινού»

INFO
Στις 8
Μαρτίου,
στην αίθουσα
τελετών του
Αριστοτελείου
Πανεπιστημίου
Θεσσαλονίκης.
Την ΚΟΘ
διευθύνει
ο Γιάννης
Πουσπουρίκας.

ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΑ: MIGUEL BUENO

«Η ύπαρξη 
ζωής είναι 
ήδη από μόνη 
της η πιο 
ολοκληρωμένη 
μορφή 
ομορφιάς» 
λέει στο 
«Βήμα» η Ανάί'ς 
Γκοντεμάρ

Μια από τις σπουδαιότερες αρπίστριες 
της εποχής μας, η γαλλίδα σολίστ 
εμφανίζεται στη Θεσσαλονίκη

Η
 Κρατική Ορχήστρα Θεσσαλονί- 
xns υποδέχεται xis Αποκριέ-S με 
μια συναυλία κεφάτα και τρυφερή 
τπν ίδια στιγμή. Με ρυθμούε και 

μελωδίεε των Πιατσόλα, Χιναστέρα και 
Μιγιό που παραπέμπουν στη Λατινική 

Αμερική του τάνγκο, ms σάμπαε και των 
πορτογαλέζικων φόντο. Και με την Avafs 
Γκοντεμάρ να αναβαθμίζει με την παρου
σία την «πολύχρωμη» γιορτή. Η διάσημη 
γαλλίδα αρπίστρια θα είναι η σολίστ στο 
Κοντσέρτο για άρπα και ορχήστρα, έργο 25 
του Χιναστέρα χαρίζονται στο κοινό tits 
Θεσσαλονίκη την απόλαυση ms αιθέρκκ, 
παραμυθένιαβ pouoiKiis που μόνο...

...ένα όργανο σαν την άρπα, το όνομα 
του οποίου είναι συνώνυμο με την 
πιο εύθραυστη ομορφιά, μπορεί να 
μας χαρίσει. Αλήθεια, τισημαίνει για 
εσάς η έννοια της ομορφιάς;

«Η ύπαρξη ztoris είναι ήδη από μόνη ms 
η πιο ολοκληρωμένη μορφή ομορφιάε. Η 
ομορφιά για μένα είναι κάτι το ιδανικό. 
Μπορεί να είναι η ομορφιά pias δράσηβ ή 
απλώβ η ομορφιά pias ανιδιοτελούβ χειρο
νομώ. Η τέχνη ms zums προϋποθέτει την 
αναζήτηση ms ομορφώ. Από την πλευ
ρά μου είμαι έκθαμβη από tis πόλειε που 
επισκέπτομαι, από tous ανθρώπουε που 
συναντώ, από τα έργα τέχνηε που βλέπω, 
ακούω ή διαβάζω».

Και πώς εκφράζετε αυτή την 
ομορφιά μέσα από τη μουσική σας;

«Προσπαθώ η ομορφιά να εκφράζεται μέσα 
από το συναίσθημα, να είναι το συναίσθη
μα που δίνω».

Τι σας τράβηξε για πρώτη φορά 
στην άρπα;

«Η ζωή μου στον κόσμο ms μουοurns ξε
κίνησε τυχαία. Κανέναε στην οικογένεια 
μου δεν παίζει μουσική κι εγώ ήθελα να 
μάθω πιάνο - στην πραγματικότητα ήταν 
το μοναδικό όργανο για το οποίο γνώριζα 
μερικά πράγματα. Ημουν 7 χρονών και 
πηγαίνονταε για μαθήματα πιάνου στο 
ωδείο γνώρισα τον δάσκαλο ms άρπα.5. 
Γοητεύτηκα από το όργανο και παρακά- 
λεσα tous γονεί5 μου να με γράψουν και 
στη δική του τάξη. Συνέχισα να σπουδάζω 
και τα δύο όργανα μέχρι να αποφοιτήσω 
από το ωδείο, πριν να αποφασίσω τελικά 
να ασχοληθώ επαγγελματικά με την άρπα. 
Η χημεία μου με το εν λόγω όργανο ήταν 
πιο δυνατή, αλλά την ίδια στιγμή η γνώση 
του πιάνου εξακολουθεί να είναι μια επίσηε 
δυνατή κληρονομιά. Μπήκα στο Conser
vatoire Superieur de Lyon και προετοιμά
στηκα για διεθνείε διαγωνιομούε. Το ήξερα 
πια, ήθελα να γίνω σολίστ. Σήμερα νιώθω 
ευγνωμοσύνη που είχα την ελευθερία να 
επιλέξω αυτόν τον δρόμο και που είχα πι
στέψει σε αυτόν με πάθοε».

Ποιες είναι οι μεγαλύτερες 
μουσικές επιρροές, ποιοι είναι οι 
μουσικοί σας «ήρωες»;

«Υπάρχουν πολλοί μέσα στο τεράστιο ρε
περτόριο nns κλασικήε pouoiKiis. Ο Μό- 
τσαρτ, ο Σούμπερτ, ο Ντεμπισί είναι οι 
συνθέτε5 που tous νιώθω πιο κοντά μου. 
Πρέπει επίσηε να αναφέρω την αρπίστρια 
και συνθέτρια Ανριέτ Ρενιέ, η οποία είναι 
πρότυπο για μένα, και τον δάσκαλό tits Αλ- 
cpovs Χάοελμαν.5. Θα ήθελα να ηχογραφή- 
σω τα μουσικά tous άπαντα cos φόρο τιμή5. 
Είχαν αξιοθαύμαστη γνώση του οργάνου 
tous. Εμπνέομαι, επίση5, από τη λογοτε
χνία και τη ζωγραφική».

Υπάρχουν συγκεκριμένα έργα που 
έχουν βαθιά απήχηση σε εσάς 
προσωπικά και γιατί;

«Το Adagio από το Κοντσέρτο για πιάνο 
No 23 του Μότσαρτ και το Andante από 
το Κοντσέρτο για πιάνο No 2 του Σοστα- 
κόβιτ.5. Επειδή είναι βέλη στην καρδιά μου 
(και “second movements” στη συνολική 
δομή του κάθε έργου)».

Συνέντευξη στον
Κοσμά Βίδο

«Προσπαθώ να είμαι 
πάντα ο εαυτόε μου. 
Θεωρώ tis εμφανίσειε 
μου πάρτι στα οποία 
καλώ tous φίλουε μου»

Τι ρόλο παίζει η μελέτη και η 
καθημερινή ρουτίνα της στη 
ζωή σας; Εχετε συγκεκριμένες 
πρακτικές που σας προετοιμάζουν 
για τις παραστάσεις σας;

«Ναι και όχι, γιατί το πρόγραμμά μου αλλά
ζει συχνά λόγω των ταξιδιών που πρέπει να 
κάνω. Προτιμώ να μελετώ το πρωί, εκείνεβ 
tis ώρεε είμαι πολύ πιο αποτελεσματική. 
Είμαι μεθοδική στο θέμα τηε μελέτηε, έχω 
αποφασίσει από πριν και τι θα μελετήσω 
και πόση ώρα θα του αφιερώσω, ειδικά 
όταν ο xpovos μου είναι περιορισμένοε. 
Γιατί πρέπει να αφιερώσω χρόνο και στην 
έρευνα του ρεπερτορίου, στην ακρόαση 
συναυλιών κ.λπ. Είναι και αυτά μέροε ms 
δουλειά5».

Τι απολαμβάνετε περισσότερο όταν 
παίζετε μπροστά σε κοινό;

«Την αίσθηση πλήρουε συγκέντρωσή. Το 
να χάνομαι μέσα στη μουσική. Βιώνω πράγ
ματα που αλλιώε δεν θα είχα την ευκαιρία

να τα νιώσω. Φυσικά η μεγαλύτερη αντα
μοιβή μου είναι η συγκίνηση του κοινού».

Πώς διαχειρίζεστε το εύλογο τρακ 
πριν από μια εμφάνιση;

«Προσπαθώ να είμαι πάντα ο εαυτό5 μου. 
Θεωρώ tis εμφανίσει μου πάρτι στα οποία 
καλώ tous φίλουε μου».

Πώς επιλέγετε το ρεπερτόριο 
για τις παραστάσεις σας και τις 
ηχογραφήσεις σας;

«Αυτά είναι δύο διαφορετικά πράγματα, 
γιατί δυσκολεύομαι να επιβάλλω το ρε
περτόριο που θέλω στην πραγματικότη
τα να ηχογραφήσω. Στα ρεσιτάλ επιλέγω 
κομμάτια διαφορετικά μεταξύ tous, για 
να αποκαλύπτω την ποικιλία έργων που 
προσφέρει η άρπα. Προσπαθώ να ερμη
νεύω νέουε συνθέτεε αλλά και έργα των 
μεγάλων συνθετών».

Υπάρχουν παρανοήσεις για την 
άρπα που θα θέλατε να διορθώσετε;

«Νομίζω πακ οτιδήποτε μπορεί να γίνει 
αντικείμενο προκατάληψή, ακόμα και 
ένα όργανο. Την προκατάληψη τη δημι
ουργεί η άγνοια. Αποστολή μου είναι να 
γίνει γνωστή η άρπα, αυτό το αξιοθαύμα
στο όργανο».

Πώς βλέπετε τον εαυτό σας στα 
επόμενα χρόνια;

«Oncos τον βλέπω σήμερα και ελπίζω ακό
μα καλύτερο. Θα διδάξω περισσότερο στο 
μέλλον. lotos και να καταφέρω να ηχογρα- 
φήσω τα έργα που κλείνω στην καρδιά μου. 
(γελάει) Πιθανοί να έχω αποκαταστήσει 
τον ιστορικό ρόλο ms 0pnas στη μουσική 
του 18ου αιώνα. Τι πρόκληση!».

Τι συμβουλή θα δίνατε στους 
επίδοξους νέους αρπιστές που 
ξεκινούν τώρα;

«Να είσαι παθιασμένοε με τη μουσική! 
Είναι το μόνο πράγμα που μπορεί να σε 
κάνει ευτυχισμένο σε αυτό το επάγγελμα».
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